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Onderwerp: beantwoording artikel 36-vragen van fractie WD Hoorn over 

het waarborgen van de vrijheid van horecaondernemers in het horecabeleid 

Geachte heer Droste, 

U heeft vragen gesteld over het waarborgen van de vrijheid van horecaondernemers in het horecabeleid. 
In deze brief leest u de antwoorden op uw vragen. 

Vraag 1 Bent u bekend met onderstaand artikel en wat vindt u daarvan? 
https://www.noordhollandsdagblad.ni/regio/west-friesland/door estegel-met-de-
gemeente-hoorn-zet-steven-treu r-zijn-zaak-in-de-verkoop/15893178. html 

Antwoord 
Ja wij zijn bekend met dit artikel. Zoals ook in de reactie in het artikel staat verwoord vinden wij het 
jammer dat YOY Foodbar ermee stopt. Wij wensen de ondernemer veel succes in de toekomst. 

Vraag 2 Waarom kan er geen barvergunning worden afgegeven of een andere oplossing worden 
geboden? 

Antwoord 
In het huidige horecabeleid is er een maximum aantal cafés en bars toegestaan op het Kerkplein. Dit 
maximum aantal cafés en bars op het Kerkplein waarborgt de openbare orde. Op dit moment is het 
maximum aantal cafés en bars op het Kerkplein bereikt. Het is hierdoor niet mogelijk om een nieuwe 
exploitatievergunning te verlenen voor een café of bar. Hierover is de exploitant van YOY Foodbar 
geinformeerd in augustus 2023. Desondanks is de exploitant van YOY Foodbar zijn horecabedrijf wel als 
een (cocktail)bar gaan exploiteren, terwijl hij in het bezit is van een vergunning voor een restaurant. 

Na een controle van onze toezichthouders op 9 februari 2024 heeft de exploitant van YOY Foodbar een 
waarschuwing ontvangen omdat hij zijn horecabedrijf niet exploiteerde conform zijn 
exploitatievergunning. Hierna heeft er op verzoek van de exploitant een gesprek met medewerkers van 
de gemeente Hoorn plaatsgevonden om op zoek te gaan naar een oplossing. Tijdens dit gesprek is 
uitgelegd dat er meerdere ondernemers zijn op het Kerkplein die hun horecabedrijf als een café of bar 
willen exploiteren. Ook deze ondernemers kunnen dit niet vanwege het hierboven beschreven maximum 
aantal. Met de exploitant werd afgesproken dat hij zijn menukaart zou wijzigen zodat hij weer aan zijn 
exploitatievergunning zou voldoen. Dit heeft de exploitant ook gedaan. Echter heeft er op 4 juli 2024 op 



verzoek van de exploitant een gesprek met wethouder Helling plaatsgevonden. Hierin gaf de exploitant 
aan dat het voor hem niet financieel rendabel was om op de huidige manier door te gaan. Tijdens dit 
gesprek is aangegeven dat vanuit de gemeente Hoorn zoveel mogelijk is meegedacht met de exploitant. 
Echter is het niet mogelijk om aan hem een exploitatievergunning voor een (cocktail)bar te verlenen. 
Tevens is medegedeeld dat het horecabeleid van de gemeente Hoorn op dit moment wordt geëvalueerd, 
maar dat nog niet duidelijk is welke mogelijkheden dit eventueel voor YOY Foodbar zou bieden. De 
exploitant gaf aan na het gesprek over de toekomst van zijn onderneming te gaan nadenken. Vervolgens 

verscheen het artikel in het Noordhollands Dagblad. 

Vraag 3 Welke mogelijkheden ziet u om dergelijke situaties in de toekomst te voorkomen, voordat 
het nieuwe horecabeleid vastgesteld is? Welke maatregelen kunnen in het nieuwe 
horecabeleid opgenomen worden om deze situatie te voorkomen? 

Antwoord 
Zoals ook bij het antwoord op vraag 2 beschreven proberen medewerkers van de gemeente Hoorn 
ondernemers zoveel mogelijk aan de voorkant te informeren over de mogelijkheden voor het exploiteren 
van een horecabedrijf. Dit om duidelijke verwachtingen te scheppen. Dit blijven wij ook doen in 

afwachting van het nieuwe horecabeleid. Het maximum aantal cafés en bars op verschillende locaties is 

vastgesteld in de staat van inrichtingen. De staat van inrichtingen is onderdeel van de evaluatie van het 

huidige horecabeleid. Er is nog niet duidelijk welke wijzigingen dit eventueel tot gevolg zal hebben. 

Vraag 4 Waarom mag een restaurant niet meebewegen met de vraag van de klanten door er een 
cocktailbar van te maken? Wat zijn de negatieve maatschappelijke gevolgen? 

Antwoord 
Er is een maximum aantal cafés en bars vastgesteld om de openbare orde in 

horecaconcentratiegebieden te waarborgen. Bij het toestaan van meer cafés en bars stijgt het risico op 
openbare orde verstoringen in deze gebieden. 

Vraag 5 Bent u bereid om een hardheidsclausule in te bouwen in het horecabeleid om dergelijke 
situaties te voorkomen? 

Antwoord 
Als onderdeel van de evaluatie van het horecabeleid wordt onderzocht hoe er meer ruimte kan worden 

gegeven aan hybride horeca-concepten. Op dit moment is nog niet duidelijk welke vorm dit zal krijgen in 

het nieuwe horecabeleid. 

Vraag 6 Hoe gaat u ervoor zorgen dat hybride horeca-concepten (concepten, die niet volledig 
restaurant zijn, maar ook niet volledig als bar aan te merken zijn) meer ruimte krijgen in 
het horecabeleid? 
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Antwoord 
De mogelijkheden om dergelijke concepten meer ruimte te geven in het nieuwe horecabeleid worden op 
dit moment onderzocht. Zoals ook bij het antwoord op vraag 5 staat beschreven is nog niet bekend 
welke vorm dit zal krijgen. 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Hoorn 

de secretaris de b geme ste 
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